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Beste filmvrienden en -vriendinnen, 
 
Gelukkig die lange januarimaand is weer voorbij en februari staat voor de deur, en 
die heeft gelukkig maar 28 dagen, dus mag ik snel weer een nieuwsbrief schrijven. 
We gaan de zomer tegemoet, maar eerst nog een paar mooie filmfestivals. 
Op 15 februari Cinefleur. Er staat een heel mooi stuk in de Digital Movie, het blad 
voor de amateurfilmer. 
In deze nieuwsbrief vraag ik John en Erik een kopie van het stuk te plaatsen. 
De film DE ZWARTE TULP begint nu echt te vorderen. Ik ben zo benieuwd wat Jan 
er van heeft gemaakt, maar Jan kennende zal hij er zeker wat moois van hebben 
gemaakt. 8 april is het zover. 
Voor het organiseren van die avond hebben zich nog geen gegadigden gemeld. 
Voor de clubwedstrijd en de ledendraaiavond kan ik ook nog wel een paar films 
gebruiken. 
                            
Wij zien elkaar op 11 februari. 
 
Groeten, 
Ton 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



 

 

Nieuwsbrief, nr. 19, januari 2025. 

De maand januari is alweer snel omgevlogen. Het lijkt steeds sneller te gaan voor je gevoel, 

maar het kan ook zo zijn dat het een hele drukke maand was, en het dan lijkt dat zo of de 

maand omvliegt. Maar in februari zijn er ook weer activiteiten gepland voor Amfi.  

Met onze clubfilm ‘De Zwarte Tulp’ schiet het ook al aardig op. We hebben weer wat opnames 
gedaan in januari en gaan binnenkort de afronding doen met de laatste scènes. Maar dan zijn 
we er nog niet. De montage zal ook nog een hele klus gaan worden. En daar wordt ook al hard 
aan gewerkt.  En natuurlijk, zoals wij al weten, maakt de muziek de film compleet.  
We willen in ieder geval de première van de film, in ons eigen clubgebouw, houden op 

dinsdagavond 8 april. Daar zoeken we nog vrijwilligers voor die dit willen organiseren. Want 

zoiets gaat natuurlijk niet vanzelf. En je hoeft het ook niet alleen te doen. Met een klein 

koppel kan er al veel worden geregeld. Dus wil je een steentje bijdragen, meld je aan bij één 

van de bestuursleden. Dan wordt het zeker een heel gezellige première- avond. 

En in de maand februari zijn er ook een aantal filmfestivals die bezocht kunnen worden. 
Wat er al snel aan zit te komen is het Cinefleurfestival wat zal plaatsvinden op zaterdag 15 
februari. Dit keer wordt het georganiseerd door filmclub LVSL uit leiden. En we zijn ook trots 
dat er twee nieuwe filmclubs zich hebben aangesloten om aan dit festival mee te willen doen. 
Dat zijn de Haagse Amateur Filmclub en de filmclub uit Zoetermeer. Het adres waar dit festival 
wordt gehouden is in Theater Ins Blau aan de Haagweg 6 te Leiden. Op één van de volgende 
pagina’s in deze nieuwsbrief vind je verder de nodige informatie.  
Een week later, op zondag 23 februari, hebben we weer het 1-minuut-Filmfestival wat 

gehouden zal gaan worden in de Stoomhal in Wormer. De films die meegedaan hebben op het 

opdrachtfestival van NH’63 worden automatisch doorgezonden naar dit festival. De 

inschrijving van dit 1-minuutfestival is al gesloten en de voorjurering heeft ook al 

plaatsgevonden. Daarentegen is het altijd leuk en gezellig om ook dit 1-minuut-festival eens te 

bezoeken. Het festival begint om 13:00 uur en duurt tot ongeveer 17:00 uur.  

Wil je nog meedoen aan het 48-uursproject van het CineNova-weekend, dat zal plaatsvinden in 
het weekend van 14 t/m 16 maart, kan nog worden ingeschreven. Maar doe dit snel, want er is 
zijn maar een beperkt aantal overnachtingen in hotel De Duif in Lisse. Ieder team (twee 
personen) krijgt dus een gratis hotelovernachting met ontbijt in hotel De Duif. En de winnaar 
krijgt een geldprijs van 250 euro. Dus snel inschrijven maar. 
Als er nog leden zijn die een film willen laten zien op de clubavond van 11 februari voor de 
leden draaiavond of de clubwedstrijd, geef dit dan nog even door aan onze voorzitter.  
Er kunnen nog genoeg films worden aangemeld. Heb je ergens nog een film liggen,  meld hem 
dan snel nog aan. Hooguit 15 minuten. 
 
John Beekman 

 

 



  

 

 
PERSBERICHT 

 
CINEFLEURFILMFESTIVAL IN INS BLAU TE LEIDEN 

 

Op zaterdag 15 februari 2025 vindt voor de negenenveertigste keer het Cinefleur-filmfestival 

plaats, ditmaal georganiseerd door Filmclub LVSL uit Leiden. 

Dit filmfestival is een jaarlijks terugkerende (amateur)filmwedstrijd, die gehouden wordt 

tussen vijf film- en videoclubs uit de regio, te weten Amfi’66 uit de Bollenstreek, Film- en 

Videoclub Aalsmeer, de Haagse Amateur Filmclub, Filmclub Zoetermeer en Filmclub LVSL uit 

Leiden.  

Er worden van elke deelnemende club op groot filmdoek drie filmproducties vertoond, die 

samen niet langer mogen duren dan dertig minuten. De onderwerpen van de films zijn divers 

en kunnen zijn: documentaires, reisfilms, speelfilms e.a.  

De films worden voorgejureerd door een externe jury en de winnende club mag de wisselprijs, 

de Cinefleurbokaal, in ontvangst nemen. Ook wordt de beste film van het festival beloond met 

een prijs, een speciaal gemaakt ijzeren beeldje. 

Het festival wordt bij toerbeurt door een van de deelnemende clubs georganiseerd en deze 

club neemt dan geen deel aan de wedstijd. Dit jaar organiseert Filmclub LVSL het festival.  

Het festival is niet alleen interessant voor videoclubleden, maar voor iedereen die filmt met 

een smartphone of camera of gewoon geïnteresseerd is in amateurfilms. Door naar films van 

anderen te kijken, leer je hoe je je eigen vakantie- en familiefilms aantrekkelijker kan maken. 

Met eventuele vragen over filmen kan men terecht bij de aanwezige leden van de diverse 

clubs. Info over Filmclub LVSL: www.lvsl.nl. 

 

Het Cinefleurfilmfestival wordt gehouden op zaterdag 15 februari 2025 in Theater Ins Blau aan 

de Haagweg 6 te Leiden. 

De zaal gaat open om 13.30 uur en het festival begint om 14.00 uur. 

De toegangsprijs is € 10-. Programmaboekjes, tevens toegangsbewijs, zijn verkrijgbaar aan de 

zaal tegen het liefst contante betaling. 

Voor meer informatie kan men terecht bij André van der Tuijn, voorzitter van Filmclub LVSL, 

voorzitter@lvsl.nl. 
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50 jaar lidmaatschap 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 



Fil(m)o-sofie Willem Kamerman 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

  

 
 



Dinsdag 14 -1-2025    De Nieuwjaars Borrel 

  

Onze 1e Clubavond in het teken van de Nieuwjaars Borrel , was druk bezet .  

Er was een druk programma waarin 40 Films van   1 min werden gepresenteerd , 

En iedereen mee kon beoordelen welke het best tot zijn recht kwam. 

Dat vond ik moeilijk ,  omdat er veel goede inzendingen waren. 

Maar na wijs beraad , zijn na unaniem besluit de 3 winnaars bekend gemaakt. 

En ja ik had die ook zo aangevinkt. 

Han had oliebollen gemaakt die mij goed smaakte . 

Er werd getoost met een echte borrel op het komende jaar. 

De film   “De zwarte Tulp “ is voor de helft al klaar . 

Ik ben benieuwd hoe hij er uit gaat zien. 

Piet en Ingrid en Nel werden bedankt door Ton , voor hun 50-jarige actieve inzit voor Amfi. 

Daarna hadden de dames Jo en Angela een paar spelletjes klaar gezet . 

Het was een gezellige avond met veel gelach. 

Kortom ,  het was een geslaagde avond . 

  

Groetje : Hans 

 

 

 

 

 
 



Wist u dat… 

1: Adrie weer eens een rondje heeft gegeven aan alle leden. Wij dat natuurlijk zeer 

waarderen, ondanks Adrie niks te vieren heeft. Je bent een goed mens, Adrie.  

2: Er een enorme griepgolf over Nederland raast. Dat zelfs dit virus Amfi leden te pakken 

heeft genomen. Zo erg, dat zelfs Piet op één van onze clubavonden er niet was vanwege dit 

virus. Hij is er namelijk altijd.  

3: Hil heel mooi kan zingen. Hij tenminste een poging waagt om dit te doen. En het helemaal 

niet zo verkeerd klonk. In ieder mens schuilt blijkbaar toch wel een talent. 

4: Wie Janny probeert mobiel te bellen haar waarschijnlijk niet te pakken kan krijgen. Dat 

komt omdat het laatste cijfer van haar nummer een 3 moet zijn en geen 2. U mag dit uiteraard 

zelf veranderen. Maar in de toekomst zal de secretaris nog wel een nieuwe ledenlijst 

doorsturen.  

5: Hans zijn overhemd een beetje scheef zat. Hij er achter kwam omdat hij merkte dat zijn 

boord van zijn overhemd wat scheef zat om zijn nek. Hij toen al zijn knoopjes weer los moest 

maken om het hele zaakje weer recht te krijgen. Het hem uiteindelijk wel weer gelukt is en 

alles later gelukkig weer recht hing.  

6: Dat op één van de clubavonden het licht weer spontaan uitviel. Dat daardoor de beamer 

ook een beetje van slag raakte, en Erik zijn apparatuur niet zo snel meer aan de praat kreeg. 

Hij daarom zijn filmpje van RTV Katwijk niet kon vertonen. Dan draaien we deze film wel op de 

leden draaiavond. 

7: Sylvia en Ton zoveel lekkers hebben gehad wat in hun kerstpakket zat, wat ze eigenlijk niet 

lusten, of veel te veel was. Dat ze dat lekkers maar aan John hebben gegeven om uit te delen 

aan de leden na afloop van een Amfi avond. Daar wordt natuurlijk gretig gebruik van gemaakt.  

8: U nog steeds één of meerdere films kan inleveren voor de clubwedstrijd / ledendraai avond 

van 11 februari. Deze mag dan ook op de avond zelf op een usb stick worden meegenomen. 

Meld dan je film nog wel even aan, zodat we weten hoeveel films er mee gaan doen.  

9: John bij RTV Katwijk alweer twee live programma’s heeft mogen filmen. En de eerste keer, 

hij met twee camera’s tegelijk moest werken, omdat er zieken waren. Is meteen wel een 

goede oefening en verliep ook nog eens vlekkeloos.  

10: We dit jaar alweer in het 50ste jaargang zitten van ons clubblad / nieuwsbrief. Dat we daar 

best wel trots op mogen zijn. Wie weet zit er nog wel een klein jubileum aan te komen.  

 


